

## NEW YEAR'S EVE

Pastor Andy Wood

December 31, 2022 – January 1, 2023

“The end of a matter is better than its beginning, and patience is better than pride.”  
Ecclesiastes 7:8 (NIV)

**A faithful finish prepares me for a fantastic \_\_\_\_\_.**

“So Moses said to the people, ‘This is a day to remember forever—the day you left Egypt, the place of your slavery. Today the LORD has brought you out by the power of his mighty hand. (Remember, eat no food containing yeast.) On this day in early spring, in the month of Abib, you have been set free. You must celebrate this event in this month each year after the LORD brings you into the land of the Canaanites, Hittites, Amorites, Hivites, and Jebusites. (He swore to your ancestors that he would give you this land—a land flowing with milk and honey.)’”

Exodus 13:3-5 (NLT)

### GOD WANTS TO REWRITE MY FUTURE BY CHANGING MY VIEW OF THE PAST

**1. God is rescuing me for my \_\_\_\_\_.**

- **Reject the lies about me and my past**

“So now there is no condemnation for those who belong to Christ Jesus. And because you belong to him, the power of the life-giving Spirit has freed you from the power of sin that leads to death.”

Romans 8:1-2 (NLT)

**2. God is fighting for me for my \_\_\_\_\_.**

- **Remain in the process of transformation**

“The LORD is my strength and my song; he has given me victory. This is my God, and I will praise him— my father’s God, and I will exalt him! The LORD is a warrior; Yahweh is his name!”

Exodus 15:2-3 (NLT)

**3. God is \_\_\_\_\_ me for His calling.**

- **Remember God's faithfulness through the trials**

“Who is like you among the gods, O LORD— glorious in holiness, awesome in splendor, performing great wonders? You raised your right hand, and the earth swallowed our enemies. With your unfailing love you lead the people you have redeemed. In your might, you guide them to your sacred home.”

Exodus 15:11-13 (NLT)

**4. God is placing me for His \_\_\_\_\_.**

- **Renew my commitments**

“You will bring them in and plant them on your own mountain— the place, O LORD, reserved for your own dwelling, the sanctuary, O Lord, that your hands have established. The LORD will reign forever and ever!”

Exodus 15:17-18 (NLT)

1. start 2. redemption 3. freedom 4. carrying 5. purposes

## 歲首年終

胡安迪牧師

2022年12月31日 – 2023年1月1日

「事情的完結勝於事情的開頭，忍耐勝於驕傲。」

傳道書 7:8 (新普及譯本)

忠心的完成，為我準備一個美妙的\_\_\_\_\_

「於是摩西對民眾說：『你們要永遠記住這一天，就是在這一天你們離開了埃及，離開了這個你們為奴的地方。今天，上主用大能的手把你們領出來。(你們要記住，不可吃有酵母的食物。)在早春亞筆月的這一天，你們得到了自由。日後上主引領你進入迦南人、赫人、亞摩利人、希未人和耶布斯人居住的地方，你每年都要在這個月慶祝這事。(上主曾對你的祖先起誓，要把這流着奶和蜜的土地賜給你。)]」

出埃及記 13:3-5 (新普及譯本)

上帝想藉着改變我對過去的看法  
來改寫我的未來

1. 上帝拯救我是為了\_\_\_\_\_我

- 拒絕有關我和我過去的謊言

「如今，那些在基督耶穌裏的就不定罪了。因為賜生命聖靈的律在基督耶穌裏釋放了我，使我脫離罪和死的律了。」

羅馬書 8:1-2 (和合本)

2. 上帝為我的\_\_\_\_\_而戰

- 持守在這轉化的過程中

「上主是我的力量、我的詩歌，他使我得勝。這是我的上帝，我要讚美他；這是我祖先的上帝，我要尊崇他！上主是戰士，他的名字是上主！」

出埃及記 15:2-3 (新普及譯本)

3. 上帝為了祂的呼召而\_\_\_\_\_我

- 透過考驗謹記上帝的信實

「上主啊，諸神中有誰像你——神聖而榮耀，顯赫而可畏，施行偉大奇事？你舉起右手，大地就吞噬了我們的仇敵。你以永遠的慈愛引領你所救贖的子民，憑你的能力引導他們進入你神聖的居所。」

出埃及記 15:11-13 (新普及譯本)

4. 上帝為祂的\_\_\_\_\_安置我

- 更新我對上帝呼召的委身

「你要領他們來，把他們種在你自己的山上，上主啊，就是你為自己保留的居所，主啊，就是你親手建立的聖所。上主必定掌權直到永永遠遠！」

出埃及記 15:17-18 (新普及譯本)